
Styrelsemötesprotokoll den 17 oktober 2016
För distriktsstyrelsen Sverok Västerbotten

Närvarande styrelsemedlemmar:

Linus, Leif, Mille, Anna-Isabella och Isa

Frånvarande styrelsemedlemmar:

-

1. Mötets öppnande
2. Val
Ordförande: Linus
Sekreterare: Isa
Justerare: Anna-Isabella och Mille
Adjungerande: Sanna och Tjarls
3. Uppdatering av Sanna
UmePride: funkade fint. 
Sanna har skickat in en bidragsansökan för i vår till regionen. Handlar om att diskutera den nya 
regionsfördelningen.
Vi skulle haft ett projekt tillsammans med UmeLAN i höst, men det har inte kommit igång. Sanna 
kommer kolla med UmeLAN om de ska vara med eller inte, och om de inte ska vara med så går 
Sanna vidare med en annan lösning. 
Sanna ska kontakta Umeå Migration för att komma i kontakt med boenden och peppa dem för 
Sverok.
Uppesittarkväll på Klossen 1 november inför riksmötet. Med popcorn. 
4. Tjarls
Tjarls berättar om ambassadörsprogrammet och hur vi kan komma igång. Vi kan kolla på wikin för 
mer info. 
5. Spellovet
Uppesittarkväll med Sanna, olika föreningar har olika aktiviteter. 
6. Årsmöte för distriktet
Vi börjar styra upp det i november, efter riksmötet. Vi träffas 28 november. Fram till då får Leif i 
uppdrag att ha utkast till en budget. Isa och alla andra att färdigställa protokollen. Linus ska kika på 
verksamhetsplan. 
7. Nästa möte
Måndagen 28 november kl. 20.30 
8. Övriga frågor
Datorn som Mille fixat är levererad och klar. Mille skickar fakturan till Leif som ordnar upp 
betalningen.
Ekonomin: Vi har ca. 270.000. 
9.Mötets avslutande
mötet avslutades

Sekreterare Isa Blomberg Justerare Anna-Isabella Selleskog Justerare Mille Björkman
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